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Disse flinke damene 
har vevd hvert sitt flotte, kortreiste pledd. De er vevd 
av vårt eget villsaugarn som er plantefarget her på 
øya. Bedre og flottere blir det ikke! Er det noen som er 
uenige i det?

Den store rævejakta
Like etter jul gikk det ut en melding om at det var rev 
på Bragdøya. Det var funnet spor i snøen som kunne 
ligne på revespor. Det så ihvertfall ut som revespor. 
Panikken spredde seg. Saken har hatt høy prioritet i 
kystlaget. Hva gjør vi nå? Hva med sauene og lamme-
ne? Ingen har sett rev, men 7. februar var det nysnø 
og flott sporsnø. En stor delegasjon ble sendt på øya 
med en kopi av rødrevspor  i størrelse 1:1. Driftsleder 
hadde kontaktet parkvesenet for å sjekke lovligheten i 
avliving. Det ble speidet i alle retninger, både opp, ned 
og til siden. Ingen rev ble observert og heller ingen 
spor ble funnet. (merkelig) . Konklusjonen er klar. Om 
det har vært rev så er den svømt inn på fastlandet 
igjen.
Det fine ved dette er at nå har vi laget en rutine for 
hvordan vi håndterer det om det skulle komme et rov-
dyr på øya som truer sauene. Neste gang kunne det jo 
komme en ulv.
Bildet under er av Tore Berntsen der han speider inn i 
skogen etter spor. Det ble en fin tur i skogen på Bragd-
øya den dagen.

TIPS:
Har du har en ide om hva det bør skrives om i 
Nyhetsbrevet så kan du lage innslaget selv, eller 
du kontakter du oss i redaksjonen eller kontoret 
i Saltebua:  tom.andresen52@gmail,com. eller 
jan@bluesland.no eller saltebua@bragdoya.no 
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Kurs
I laging av årer er populært. Nå begynner de å ta form. 
Det blir gode årer. Vi i redaksjonen må være forsiktig 
med å si om noen årer er dårlige og noen årer er bra. 
Uten å fornærme noe våger vi å si at de blir annerle-
des enn de som selges hos Biltema.
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Følg gjerne Bragdøya kystlag på 
Instagram og Facebook
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ble medlemmer i Bragdøya Kystlag invitert til en befa-
ring. Kystlaget har fått en leieavtale med Kristiansand 
Kommune om drift av Våningshuset på Stokken. 
Stokken er ei øy som ligger i Randesund. Det er dit 
båtfolket må innom en gang i løpet av båtssesongen. 
Nå skal vi «drifte « Våningshuset, og som det sedvanlig 
er når vi overtar Kommunens bygninger så må det litt 
vedlikehold til. Vi ønsket med befaringen å få folk i 
kystlaget til å delta i ei gruppe med særskilt ansvar for 
denne destinasjonen …. og det fikk vi til. Prosjektleder 
blir Atle Bratland Han har tidligere vært aktiv på øya, 
og kjenner bygningen og Stokken godt. Vi fikk også 
etablert ei gruppe som nå i ettertid skal sette seg ned 
å planlegge framtiden for bygningen. Fokus på kort 
sikt er å leie ut bygningen til sommergjester slik at vi 
kan få inntekter til lagets drift.
Planen er å jobbe med bygningen et par lørdager 
etter vinterferien. Ifølge Atle vil han utover våren 
bruke tirsdagskveldene. 

Søndag 4. februar
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Line er eit fiskereiskap som består av et langt snøre 
som har kortare snører (forsyn) med krok som blir 
sett på med jamne mellomrom.
Det er eit ståande reiskap som blir sett på varierande 
djupner med søkke og tauverk til dobbar i sjøen.
 
Tore Solberg i fiskegruppa var lærar på kurset og det 
deltok 9 stk. deriblant 3 damer.
På eldre liner han hadde med, blei forsyn og krokar 
skifta ut og det blei sett på nye.
Etter kurskvelden er no 2 liner a ca. 60 krokar og 200 
m lengde klar for bruk.
Den tredje lina vil bli arbeidd vidare med på den neste 
kurskvelden.

 No er det berre å glede seg til agning og setting av 
linene.
Å sette line, som skal stå fleire timar, er fint å kombi-
nere på fisketurar der me vil fiske frå båt.

Linefiskekurs

3 skoleelever 
deltar i vedhogsten på Bragdøya. De går i 10 klasse på 
Møvig skole. De kapper, kløyver og pakker ved i sek-
ker. Veden skal de selge til inntekt for en elevbedrift de 
driver i skolens regi. Dette gjøres under veiledning og 
tilsyn av frivillige i kystlaget.
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Vi trodde 
vi var ferdige med snø nå. Slik gikk det imidlertid ikke. 
Yr meldte kraftige snøbyger både 10. og 11. februar. 

Som sedvanlig er Kystlagets frivillige på vakt. Også 
denne gang ble båtene fritatt for snøbyrden …….. men 
nå må det vel være slutt. Det er jo snart 17. mai.

Idyllisk - ikke sant? 

Bildet er tatt  

6. februar
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Det nærmer seg
sluttføring av Uvårbåden nå. Jonathan båtbygger har 
lagt siste bord i huden og jobber for tiden med innset-
ting av spant. Jonathan jobber på prosjekter på Bragd-
øya, og han skal jobbe ut denne mnd.
Han regner med å være ferdig med det meste som han 
kan gjøre før han tar en pause. Han er litt frustrert for 
tiden. Det har vist seg at kombinasjonen av sterk vind 
og snø har gjort at taket lekker. Snø som er kommet 

under takplatene smelter og renner inn i lokalet til 
alles ergrelse. 
For øvrig er det hyggelig når en båt tar form. Det er et 
naturlig samlingspunkt og selvfølgelig er det mange 
kommentarer og «gode» råd… eller er det ikke slik at 
båtbyggerne vet best. Vi snakker om en båtbyggertra-
disjon der erfaringene er gjort over flere hundre år.

Ang. lekkasjen i taket så er det en typisk jobb for 
driftsleder. Han undrer seg sikkert over at slikt kan 
skje.

TIPS:
Har du har en ide om hva det bør skrives om i Nyhetsbrevet så kan du lage innslaget selv, eller du kon-
takter du oss i redaksjonen eller kontoret i Saltebua:  tom.andresen52@gmail,com. eller jan@bluesland.
no eller saltebua@bragdoya.no 
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Vi har vært så heldige at vi kan jobbe med masta til 
Songvaar innendørs. Tor Løland er daglig leder på 
Byggmakker i Vågsbygd og en ivrig medarbeider og 
prosjektleder i «Songvaar-prosjektet». Han tilbyr et 
flatt gulv i varme lokaler etter stengetid. For en luksus. 
Her er noen bilder av arbeidet der vi holder på med 
masta til Songvaar.

Det er lagt inn 2 trekkerør til kabler fra bunn til topp 
og deretter lagt inn en lusing for å skjule disse.
Høvlet og pusset og er nå klar til å tilpasse og montere 
kinnbakker og slitelister for gaffelen.
Etter at dette er gjort vil det være klart for oljing og 
smeden kan komme å ta nødvendige mål for div be-
slag.

Songvaar

Christian på kontoret
Christian kjenner de fleste bare på stemmen. Han ble ansatt som kontorleder i 
80%  stilling i oktober i fjor. Hans arbeidsoppgaver er å ta telefoner, registrere 
utleie, føre regnskap etc.
Det sies at han trives veldig i stillingen sin. På Bragdøya er det variert arbeid og 
mange interessante mennesker å prate med
Cristian heter Schach til etternavn (uttales «sjakk»). Han er samboer med Silje. De 
bor visst på Tveit.


